

## Protokoll fört vid styrelsemöte för U-schack den 29 april 2001.

Närvarande:

Gert Åkerman ordf.  
Åke Lindén, kassör  
Roger Andersson  
Mikael Didriksson

Anders Eriksson  
Jakob Fjellander  
Per Hedlund (paragraf 1-11)  
Leif Larsson

Per-Åke Yngwén  
Från mitten av punkt 5:  
Rasmus Myklebust

- § 1 Ordf. Gert Åkerman hälsade alla **välkomna** och förklarade mötet öppnat.
- § 2 Till **sekreterare** valdes undertecknad.
- § 3 Godkändes **föredragningslistan** med noteringen att under punkt 8 skulle diskuteras betänketidens längd vid schackfyran.
- § 4 **Förra mötets protokoll:** Bokinköpet under *Övriga frågor* var 200. F.ö. godkändes protokollet.
- § 5 a/ Utdelades **ekonomisk sammanställning**, vilken genomgicks ganska noggrant.  
b/ **Budgetförslaget** diskuterades och godkändes.
- § 6 Ordf. presenterade riktlinjer för **verksamhetsberättelse** och kollade vilka som ger honom underlag till de olika delarna. Mycket finns på hemsidan. Mälardalens schackförbunds-kongress är den 11/6. Verksamhetsberättelsen skall vara klar v 22. Roger Andersson ordnar en tävlingskalender för 01/02 att skicka med.
- § 7 Ordf. redogjorde för sitt arbete med **bidragsansökningar till Landstinget**. Roger A ska kolla om man kan få bidrag för schackfyran från Sveriges schackförbund.
- § 8 **Om betänketiden vid schackfyran:** Per-Åke Yngwén redogjorde för kommitténs ståndpunkt att minska betänketiden från femton till tio minuter. En diskussion ägde rum. Vi beslutade att i bestämmelserna skriva in att arrangören vid tävling på kommunnivå även kan ha tio minuters betänketid. Vid länssemifinal och uppåt gäller oförändrat femton minuter.
- § 9 **Från tävlingskommittén:** Ansökan om rekord i Guinness rekordbok har inlämnats från Gruvschack. Lottningsprogrammet SOSS kommer snart bli officiellt godkänt. Johan Nordebrink slutar och Mikael Didriksson flaggade för att han måste börja dra ner på engagemanget. Undertecknad och Leif Larsson anmälde sitt intresse för att delta i kommittén.
- § 10 **Från kommittén för schackfyran:** Kommittén har utökats med Johan Asp och Ann Olsson. S4 har gått bra i år.
- § 11 **Från utbildningskommittén:** Deltagarantalet har sjunkit något. Det blir förmodligen inget sommarläger. Det har varit en lyckad kurs i datorlottning med SOSS den 1/4. Diskuterades behovet av domarkurser.
- § 12 **Länslaget:** Vi söker en som kan ha hand om länslaget. Valberedningsordf. jobbar vidare.
- § 13 **Övriga frågor:**  
a/ Utskicksfrågor: Åke Lindén kollar vad det kostar att trycka kuvert och papper med U-schacktryck.  
b/ Jesper Hall har tagit fram en träningsbok för spelare med rating 1300 och uppåt. Roger A införskaffar en bok till U-schacks augustimöte.  
c/ Boken *Praktiska slutspel* kommer erbjudas klubbarna. Åke L kompletterar försäljningslistan med den och lägger med den i nästa utskick. Pris 50:- + frakt.  
d/ Leif Larsson väckte frågor av länslagskaraktär. Tävlings- och utbildningskommittéerna får arbeta med detta.
- § 14 **Nästa möte** bestämdes till 19/8 kl 17.00 varefter ordf. avslutade mötet.

Sekreterare: \_\_\_\_\_

Jakob Fjellander

Justeras: \_\_\_\_\_

Gert Åkerman, ordförande